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Адрес M/s. Perspective Design LLC 
Dubai, U.A.E. 
PoBox 45528

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Perspective Design LLC has been providing Architects, Contractors, Manufacturers, and Construction Managers, Owners of Commercial and
Residential building projects in this diversified international market such as in the U.K., China, Taiwan, Philippines and Thailand for many years with
the most efficient design and engineering services of curtain wall, cladding systems, doors & window systems, facade system, consultation and other
architectural envelopes and structures.  

To cater the demands and needs of this fast growing market especially in the U.A.E. and the Middle East, we have expanded our expertise and our
dedicated service in the Middle east through our established office in Dubai, U.A.E.  

 

Company Profile of M/s. Perspective Design LLC

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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